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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Light for treating seniors: a mere glance at the statistically-proven age progression is enough to understand the challenges which the future holds,
especially regarding the treatment of elderly people. Life expectancy increases each day and although it is a positive factor, it also becomes a more
demanding aspect on structural logistics in healthcare centers. Derungs Licht AG has taken up this fundamentally important challenge of presenting
professional lighting, answering to the various needs of its users, the personnel, elderly people, and visitors.

Light for clinics, physicians and medical practices

Lighting is one of the most essential requirements of modern medicine. Physicians, medical staff, and the patients are very demanding regarding
professional lighting. The physician needs top-quality lighting for examinations and treatments, and the patient wants the most pleasant lighting
possible to heal quicker. The corridors, patient rooms, and even the day rooms must create a warm environment and assist, as much as possible, to
help in the daily tasks of physicians, care workers, or assistants. You’ll most definitely find the lighting solution suited for you among the following
application areas
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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